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Zápis č. 11 z jednání investiční komise konaného 20.04.2022  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Martin Kostínek 

 JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Jaroslav Peták 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Omluveni: Bc. Jan Jedlička 

 Ing. Jaroslav Mácha 

  

 

Hosté: Ing. Michal Herma, vedoucí OISM 

  

 

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

 2. Žádost o prodej pozemků v Podnikatelském parku Milevsko.  

  3. Různé.        

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15:00 h, přivítal přítomné včetně hostů, omluvil 

pány Bc. Jana Jedličku a Ing. Jaroslava Máchu, a konstatoval, že IK je usnášeníschopná. 

Z minulého zápisu č. 10 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Ad 2: 

Předseda IK úvodem informoval, že všem členům IK byla předem zaslána žádost pana 

Tomáše Dolejšího o prodej další části pozemků v Podnikatelském parku Milevsko, a 

informativní zákres na ortofotomapě. 

 

Předseda IK následně otevřel diskuzi, které se zúčastnili všichni přítomní členové IK RMM a 

postupně vyjádřili svůj názor k žádosti o prodej pozemků v PPM. 

Poté nechal předseda komise hlasovat o doporučení či nedoporučení žádosti o prodej 

pozemků v Podnikatelském parku Milevsko. 

 

Hlasování: 

Investiční komise RMM doporučuje schválit žádost o koupi pozemku panu Tomášovi 

Dolejšímu. 

              pro – 6    proti – 0   zdržel se – 0 

 

Ad 3: 

Ing. Herma podal informace o aktuálním dění v Podnikatelském parku Milevsko. Dále byly 

podány informace a zjištění k dalším investicím města – sanace šachet před položením asfaltu 

v ul. Čs. legií, Milevsko, příprava zadání opravy kanalizace bezvýkopovou metodou, klášterní 

mostek v Milevsku, nátěr bazénů Milevsko, pumptrack Milevsko. Dále přítomní projednávali 
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stav stezky na Hajdě a cesty ke střelnici Sportovně střeleckého klubu Milevsko z.s., a situaci 

ohledně výstavby obchodního řetězce Lidlu.  

 

 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně v červnu 2022.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15:00 h a skončeno v 15:45 h. 

 

V Milevsku 20.04.2022 

 

 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha:  

- Prezenční listina 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


